
 

Zápis z jednání VS Sportovní klub florbal Benešov dne 22.6.2016  
 
 
přítomni: Josef Vachtl, Miloš Vojtíšek, Pavla Dvořáková, Ondřej Novotný, Jindřich Slunečko, Luděk  
              Červ, Lukáš Brož  
host: Karel Hlaváček – předseda kontrolní a revizní komise 
sekretář: Tereza Dřízalová  
zápis: Luděk Červ  
ověřovatel zápisu: Pavla Dvořáková  
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -----------  

 
Zápis jednání VS  
 

1) Informace o stavu finančních prostředků na účtu SK  
Info podal O. Novotný  
VS bere na vědomí   
 

2) Informace o stavu podané žádosti na dotaci z Grantového fondu města Benešov, 
oblasti č. 1, využití volného času  
Informaci podaly T. Dřízalová a P. Dvořáková 
VS bere na vědomí  
 

3) Informace o stavu doložení dokumentů do Rejstříku spolků  
Info podal J. Vachtl  
VS bere na vědomí    
 

4) Návrh na schválení příspěvku na soustředění mládežnických týmů  
M. Vojtíšek navrhl poskytnou příspěvek z prostředků SK na soustředění pořádané pro  
kategorie mládeže (vyjma kategorie juniorky) ve výši 30.000,- Kč  
hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel --- schváleno bez připomínek  
 

5) Návrh na schválení příspěvku na soustředění týmů děvčat 
P. Dvořáková navrhla poskytnou příspěvek z prostředků SK na soustředění pořádané pro  
kategorii juniorky ve výši 15.000,- Kč  
hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel --- schváleno bez připomínek  

  
6) Žádost na ČFbU o poskytnutí dotace z Programu podpory č. 3 „Sekretáři oddílů“ 

VS bere informaci o tomto programu a vzhledem k tomu, že v příští sezóně bude mít plnou  
strukturu přihlášených týmů, bude se žádat o tuto dotaci  
 
Úkol: P. Dvořáková podá přihlášku do Programu podpory č. 3 – do 30.6.2016 
 
 
 

Příští schůze výboru spolku se uskuteční dle potřeby. 
 
 
Zapsal: Luděk Červ  

Člen VS 


